



### Customs Notice No. (06/2025)

concerning the imposition of a definitive anti-dumping duty on GCC imports of aluminium alloy sheets, plates and strips originating in or exported from the People's Republic of China.

Based on the letter from the Federal Authority for Identity, Citizenship, Customs & Port Security No. 99/43870 dated 21/04/2025, and the letter from the Ministry of Economy, on 18/04/2025 reference No.  $2025/33/\dot{\phi}$ .  $\ddot{\phi}$ .

### The following has been decided:

#### Article (1)

Imposition of definitive anti-dumping duties on GCC imports of aluminium alloy sheets, plates, coils and strips — flat-rolled or embossed, rectangular (including square), coated or coloured, with a thickness ranging from 0.2 mm to 8 mm — falling under customs tariff codes (76061210, 76061220, 76061230) of the Unified Customs Tariff of the Gulf Cooperation Council (GCC) countries, originating in or exported from the People's Republic of China. The measure is set to take effect starting from 25 April 2025 for a period of five (5) years.

#### Article (2)

The definitive anti-dumping duties shall be imposed based on the final dumping margins determined as a percentage of the CIF (Cost, Insurance, and Freight) value of the imports, as outlined in the table below:

# إعلان جمركي رقم (2025/06)

<u>بشأن فرض رسم نهاي لمكافحة الإغراق على واردات دول</u> <u>المجلس من منتج صفائح وألواح وأشرطة من خلائط الألومنيوم</u> <u>ذات المنشأ أو المصدرة من جمهورية الصين الشعبية</u>

بناء على كتاب الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية والجمارك وأمن المنافذ رقم 43870/99 المؤرخ 2025/04/21 وكتاب وزارة الاقتصاد مرجع رقم ق.ت.د/إزم.م.م.ض/2025/33 المؤرخ 2025/04/18 المؤرخ 2025/04/18 بشائ فرض رسم نهاي لمكافحة الإغراق على واردات دول المجلس من منتج صفائح وألواح وأشرطة من خلائط الألومينوم ذات المنشأ أو المصدرة من جمهورية الصين الشعبية،

# فقد تقرر ما یلی:

## المادة (1)

فرض رسوم نهائية لمكافحة الإغراق على واردات دول المجلس من منتتج صفائح وألواح ولفائف وأشرطة مسطحة أو محببة مستطيلة (بما فيها المربعة) من خلائط الألمنيوم مطلية أو ملونة، بسمك من 0.2 مليمتر إلى 8 مليمتر، والتي تندرج تحت البنود الجمركية (76061210 من التعرفة الجمركية الموحدة لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية، ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية الصين الشعبية، والمقرر دخولها حيز التطبيق بدءاً من تاريخ 25 أبريل 2025 ولمدة خمس (5) سنوات

## المادة (2)

تفرض الرســوم النهائية لمكافحة الإغراق وفقاً لهوامش الإغراق النهائية التي تم تحديدها كنســبة مئوية من القيمة (CIF) للواردات والموضحة في الجدول التالي:





هامش الإغراق كنسبة مئوية من القيمة		
CIF	منتج / مصدر أجنبي	الدولة
Dumping margin as a percentage of	Exporters/Producers names	Country
the CIF value		
7.6%	ZOUPING ZENWIN ALUMINUM TECHNOLOGY CO.,	
	LTD	
8%	LITONG ALUMINUM INDUSTRIAL (GUANDONG)	جمهورية الصين الشعبية People's Republic of China
	CO., LTD	
	LITONG ALUMINUM INDUSTRIAL (WUXI) CO., LTD	
	LITONG ALUMINUM INDUSTRY (SHANGHAI) CO.,	
	LTD	
7.1%	UNITED ALUMINUM CO., LTD	
20%	أخرى	
	OTHERS	

## Article (3)

The Tariff & Origin Department shall be the competent authority to consider any dispute arising from or related to the implementation of this notice.

### Article (4)

This notice shall come into effect as of its date of issuance, and all provisions that contradict its terms shall be repealed. All relevant departments shall take the necessary measures to implement it, each within its respective scope.

## المادة (3)

تكون إدارة التعرفة الجمركية والمنشأ هي الجهة المعنية للنظر بأي خلاف ىنشأ أو يتعلق بتطبيق وهذا الإعلان.

#### المادة (4)

يعمل بهذا الاعلان اعتبارا من تاريخ صدوره، ويلغى كل ما يتعارض مع أحكامه، وعلى كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.

Dr. Abdulla Busenad **Director General** 



د. عبد الله بوسناد المدير العام

Issued on: 02/05/2025 صدر بتاریخ: 2025/05/02